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Adaosul comercial practicat de retaileri va fi monitorizat. Ministrul Agriculturii: nu

vrem sa avem practica comerciala neloiala

Ministerul Agriculturii va monitoriza, în  perioada urmatoare, adaosul comercial practicat de retaileri

pentru  produsele procesate în România, dar si cele din import, astfel încât sa  nu existe o practica

comerciala neloiala, cu adaos comercial mai mare  pentru produsele românesti, a declarat, joi, ministrul

Agriculturii,  Florin Barbu, la Indagra.

El a explicat ca monitorizarea se va face de un comitet de lucru care  va fi înfiintat, pâna la 31 decembrie, din care

vor face parte: trei  reprezentanti din zona de retail, trei reprezentanti din zona de  procesare, un reprezentant al

Consiliului Concurentei, sub coordonarea  Ministerului Agriculturii.

"Am avut o discutie cu retailerii, procesatorii, cu toata industria. Am  hotarât, împreuna, ca pâna pe data de 31

decembrie sa constituim un  comitet de lucru din care vor face parte: trei reprezentanti din zona de  retail, trei

reprezentanti din zona de procesare, un reprezentant al  Consiliului Concurentei, bineînteles sub coordonarea

Ministerului  Agriculturii.

Ministrul Agriculturii a mentionat ca foarte important este "sa vedem  produse românesti la raft", în urma

înfiintarii acestui comitet.

Totodata, el si-a exprimat speranta ca toate sesizarile procesatorilor  români pe partea de industrie alimentara sa fie

rezolvate de acest  comitet.

"Atunci când retailerii fac parte din acest comitet, ei trebuie sa  rezolve si sa puna la raft produsele românesti. Nu

vreau sa mai vad  producatori români delistati de catre retaileri. Mai mult de atât,  monitorizarea va fi foarte clara

si asupra adaosului comercial practicat  de catre retaileri pentru produsele care sunt procesate în România si 

pentru produsele care vin din import. Nu vrem în România sa avem  practica comerciala neloiala, cu adaos

comercial mai mare pe produsele  românesti, iar pe cele din import sa fie un adaos comercial mai mic", a  adaugat

Florin Barbu.

El a subliniat ca face referire la vânzarea produselor agroalimentare românesti pe lanturile de retail.

"În fiecare saptamâna se va întruni acest comitet, vom avea aceste date  de la Consiliul Concurentei si vom

monitoriza foarte clar si de la  procesatori cu cât pleaca alimentele din unitatile de procesare si ce  preturi au la

raft", a mai spus ministrul.
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